



Styrelsemöte SMK Västerås Karting 260310

Kallade från styrelsen

Jonas Zetterman
Einar Jaktlund
Per Rörborn
Stefan Sjöberg
Jesper Wång
Per-Olof Karlsson
Thomas Davidsson
Anders Nebréus
Lars Mellgren
Axel Andersson
Johan Rosén
Mikael Frisk

Övriga kallade:

Janne Adamsson (under punkten Anläggning)
Maria Johansson

Frånvarande

Stefan Sjöberg
Axel Andersson
Johan Rosén
Mikael Frisk

Mötet öppnas av Ordförande

Dagordning fastställs

Val av justerare av dagens protokoll

- Jonas Zetterman och Thomas Davidsson

Anläggningen

- Janne har fått förfrågan från ägaren till golfbanan om vi vill ha fiber indraget till banan. Styrelsen beslutar att detta inte är aktuellt eftersom det vi har en mobil lösning som fungerar bra.
- Vi har haft en rörmokare för att se över varför vattnet fryser i klubbhuset på vintern. Rören ligger för platt vilket gör att det blir stopp i vissa delar. Vi har även problem med råttor. Vi behöver se över detta under sommaren.
- RA-gruppens behöver göra en översyn av larmsystemet som emellanåt löser ut. Janne kollar om de kan komma ut och utföra detta.
- Janne - Renovering och utveckling av anläggning och bana enligt verksamhetsplan.

- En ny grind in till anläggningen ska sättas upp. Till att börja med önskas ett hjul på befintlig bom samt en ny grind med hjul vid utsläpp under tävling. Janne pratar med Bengt Skärås eller annan mekanisk verkstad.
- Belysningen i depån är i gång. Det återstår dock en del kringarbeten innan allt är färdigt. Dessa tänds och släcks ute på stolparna. De släcks automatiskt kl. 22.00.
- Personalsituation säsongen 2026 ser ut att lösa sig på ett bra sätt. Kimmie vill jobba kvar och eventuellt även Rasmus. Upplägg och inbjudan för ansökan om sommarjobb kommer att diskuteras och planeras under styrelsemötet i april. Vi behöver vara återhållsamma kostnadsmässigt under 2026 vilket innefattar även personalkostnader. Janne kommer ha med sig detta under säsongen.
- Styrelsen beslutar att priserna för uthyrningen ligger kvar på samma nivå som säsongen 2025. Janne öppnar därmed upp bokningssystemet nu.
- Genomgång av Actionplanen för att se om det finns någon punkt som ska hanteras under detta möte enligt årsplan.

Dokumentinlämning Västerås kommun/idrott

- Inget att rapportera

LOK – Aktivitetsstöd

- Inget att rapportera

Utbildning

- Thomas - Eventuellt har vi en tänkbar utbildare för att kunna genomföra en HLR och brännskade-/brandutbildning under våren.

Hemsida – Facebook - IT

- Hemsida och Sportadmin/Idrottonline – Inget att rapportera
- Idrottonline byts ut mot Idrottsarenan – Inget att rapportera
- Axel har nu fått tillgång till Office365 för ideella föreningar. Han ska skapa mailkonton med @smkvasteras.se från Office. Även sekreterardatorn är på gång vilket behövs för den nya sekreteraren som tillträder under nästa styrelsemöte i april. Skärm ska köpas in i Styrelserummet för att möjliggöra videomöten. Anders och Axel hjälps åt med detta.

Ekonomisk Information

- Ekonomin är fortsatt stabil men vi behöver införa analyser under säsongen 2026 så vi ser hur intäkterna påverkas av exempelvis dåligt väder. Vi behöver inta en återhållsam inställning till kostnaderna i klubben under 2026. För att lyckas med den nödvändiga analysen behöver ett nytt kassasystem införskaffas.

Karting

- Gokartsektionen föreslår att det ska införas en fast dag för prova-på. Förslaget är att detta kan ske på måndagar efter kl. 17:00 och att det ska gälla för både gokart och motorcyklar. Styrelsen beslutar att detta ska införas under säsongen 2026. Vi ska även informera om detta på årsmötet.

Motorcykelsektionen

- Motorcykelsektionen har bjudits in att ställa ut sporten under gokartsektionen hemmatävling den 2-3 maj. Eventuellt kommer en uppvisningskörning också genomföras. Vi kommer ställa upp ett tält på 3x6 meter som vi sätter upp på anvisad plats utanför klubbhuset.
- Banbesiktning behöver göras inför säsongen 2026. Lars kommer kontakta en besiktningsman.
- Vi kommer ha ett uppstartsmöte under mars månad inför hemmatävlingen i slutet av maj.

Övrigt

- En förfrågan har kommit om att få anordna en dag på banan för Junos Camp för cancersjuka barn. Styrelsen tog beslut om detta även förra året men av olika anledningar blev det inte av då. Styrelsen tar beslut om att ge ok för Junos Camp även under säsongen 2026. Datum ska bokas via Janne.
- Checkpunkter inför årsmötet:
 - Datum för årsmötet är beslutat till den 24 mars. Robert Alriksson blir ordförande.
 - Kallelse är utskickad både på Facebook och via mail - **Klart**
 - **Senast 15 mars ska alla dokument var färdiga och skickade till Per.**
 - Verksamhetsberättelsen – Thomas och Anders ansvarar på gokartsidan. Einar, Lars och Per ansvarar på mc-sidan. **Klart senast 15 mars.**
 - Verksamhetsplanen samt resultat-, balansräkning och budget - **Klart**
 - Motioner ska vara inlämnade senast tre veckor innan årsmötet. En motion har kommit avseende att tidigarelägga årsmötet i klubben i syfte att kunna ta beslut inför SBF's årsmöte. Styrelsen beslutar att skriva ett bemötande där vi föreslår att i stället bjuda in till ett öppet styrelsemöte under januari månad för klubbens

medlemmar där motioner och propositioner från SBF beslutar. Per sammanställer motionen och bemötandet. **Klart senast 15 mars**

- Styrelsen lämnar en proposition avseende träningsansvarig. Arbetsgruppen skickar till Per. **Klart senast 15 mars**
- Per tar all dokumentation till tryckeriet för utskrift måndagen den 23/3. Detta gäller Verksamhetsberättelse, Verksamhetsplan, Resultat- och balansräkning, Budget, Dagordning, Motioner, propositioner, bemötanden och Dagordning.
- Janne ombeds beställa smörgåstårter för 50 personer.
- Slutligt beslut kring utmärkelser.

Valberedningens förslag till ny styrelse:

Ordförande: Marie Lenholm, nyval på 1 år
Ledamot: Petra Engman, nyval på 2 år.
Ledamot: Anders Nebréus, nyval på 2 år.
Ledamot: Maria Johansson, nyval på 1 år
Ledamot: P-O Karlsson, sittande 1 år kvar
Ledamot: Stefan Sjöberg, sittande 1 år kvar
Ledamot: Axel Andersson, nyval på 2 år.
Suppleant: Lars Mellgren, nyval på 2 år.
Suppleant: Einar Jaktlund, nyval på 2 år.
Suppleant: Thomas Davidsson, nyval på 1 år.

Revisorer

Camilla Encrantz, nyval
Johan Rosén, nyval

Valberedning

Bosse Lindholm, sittande
Per Rörborn, nyval

Nästa möte: Detta bestäms under det konstituerande styrelsemötet samma kväll som årsmötet.

Vid protokollet/Sekreterare

.....
Per Rörborn

Justerare

.....
Thomas Davidsson

Justerare

.....
Jonas Zetterman